
Beste Commissieleden,

Mijn naam is Wouter Keurntjes en ik heb een dochter die ziek is waardoor ze niet in staat is 
om geld te verdienen naast het volgen van een studie. Het volgen van die studie gaat krap 
aan omdat de studie haar maatwerk aanbiedt waardoor ze met minder tijdsinspanning toch 
een diploma kan halen. Naast de studie volgen heeft ze geen energie om de dingen te doen 
die studenten van haar leeftijd horen te doen. Ze bevindt zich in een uiterst kwetsbare groep 
en daarom sta ik hier in plaats van dat ze het zelf doet.

Vanuit bovenstaand oogpunt heeft ze recht op individuele studietoeslag. Ik kan u zeggen dat 
ze leeft van leningen en ver onder het minimumloon zit. 

Omdat minister Koolmees dit ook weet heeft hij voor de zomer van 2020 een wetsvoorstel 
gedaan, waarbij alle studenten in deze doelgroep landelijk allemaal dezelfde studietoeslag 
krijgen, te weten 300 euro per maand. Het maandbedrag verschilt enorm per gemeente 
bleek toen. Hierop hebben we in juli 2020 schriftelijk aan de gemeente Zevenaar gevraagd of 
ze wat met dit voorstel gingen doen. Het antwoord was nee, zolang iets een voorstel is doen 
we niets. ZE krijgt 185 euro per maand nog steeds aan individuele studietoeslag van de 
Gemeente Zevenaar

Het duurde en duurde en in mei van 2021 kwam er dan de brief van minister Koolmees aan 
alle gemeenten, zijn advies was om direct alle studenten die dit aanging 300 euro per maand 
te geven. Deze brief werd ondersteund door de VNG (de Vereniging Nederlandse 
Gemeenten). Hiervan is de gemeente Zevenaar lid!!!! Toen we het in juli 2021 opnieuw 
aanvroegen werd er gezegd dat er nog niets werd beslist maar dat de gemeente raad 
hierover gaat besluiten. Het bedrag bleef 185 euro per maand.

Vervolgens heb ik contact gezocht met de verantwoordelijke wethouder van de Gemeente 
Zevenaar, dat is mevrouw Elfrink.

Ze was erg aardig en legde me uit dat er nu een voorstel ligt om de kwetsbare doelgroep nu 
terugwerkend die 300 euro per maand te gaan geven. Hoever terugwerkend dat weet ik niet 
maar ik hoop voor alle kwetsbare rechthebbenden dat dit per 1 januari van 2021 is.

Omdat ik weet dat besluiten vanuit bureaustoelen genomen worden wilde ik graag 
spreekrecht hier. Om de kwetsbare doelgroep een gezicht te geven. Studenten die onder het 
minimum leven krijgen niet wat de minister adviseert omdat de gemeente er zo lang over 
doet het te besluiten........ Dat is voor mij onbegrijpelijk. Als lid van de VNG had de gemeente 



al lang kunnen besluiten met een voorschot te gaan werken voor deze studenten, ze 
adviseren het immers anderen ook maar doen het zelf niet...

Ik wil iedereen danken voor de aandacht in deze en hoop dat er snel een goed besluit 
genomen gaat worden nu.


